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Vi er stadig kun ét hold i afdelingen – OBV 
Vi er stadig ca. 20 spillere, hvoraf 2-3-stykker er passive. De 
passive er næsten de vigtigste: passer dommerbord og 
bødekasse. 
 
Det er stadig Jesper der er holdleder og Calle der er træner og 
igen vil jeg sige tak for deres indsats i det forgangne år. 
Der er stadig ikke nogen af dem til generalforsamling. 
De spiller stadig vinterturnering – og har i efteråret vundet alle 
kampe på nær mod Helsingør. Nu er de i gang med at spille 
anden runde af vinterturneringen – og de er hen over julen blevet 
gamle og trætte! Der er plads til forbedring. 
 
Som noget nyt spillede de ikke sommerturnering i 2019. Brugte i 
stedet krudtet på træningskampe samt stævne i Fåborg. 
Jeg er overbevist om at holdet har overlevet i alle disse år fordi vi 
i 2010 startede et holdfællesskab med Rødovre Håndboldklub. 
Dette afstedkom at spillerne fra Rødovre efter et par år meldte 
sig ud af Rødovre og ind i Orient. 
 
I dag har de et fantastisk fællesskab med ture i byen, julefrokost 
og for en måned siden var de på weekend i Malmø for at være 
med til håndbold VM. Korrekt: hverken Danmark eller Orient var 
kommet så langt, men øllene var gode. 
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